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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO OBCE OLCNAVA   

Z á p i s n i c a   
zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Olcnava konaného dňa 

14.03.2025 o 17:00 hod   

   

   

 Prítomní:       

 Starosta obce:      Jaroslav Salaj   

  

 Hlavný kontrolór obce:   Ing. František Stanislav  

   

  

                  Poslanci:         Adela Kyjovská    

             Vladimír Pavol   

    Marián Salaj    

            

    Mgr. Zuzana Štofanová, MPH  

             Marek Zahuranec   

 Roman Živčák    

    

    Zapisovateľka:      Mgr. Mária Sedláková   

   

    Za obecný úrad:    Anna Olejníková   

  

                 Hostia:                                       Mgr. Mária Korfantová (riaditeľka ZŠ s MŠ)  

                                                                    Ing. Mária Polláková (prezidentka FK Olcnava)  

  

Neprítomní:  

   Poslanci:                       Jozef Čižmárik   

                   

Program:   

1. Otvorenie  

2. a) Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

b) kontrola plnenia uznesení  

3. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2024 a Správa o výsledku kontroly  1-2025  

4. Prerokovanie žiadosti o zabezpečenie poskytovania sociálnej služby  

5. Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie pre Futbalový klub Olcnava  

6. Prerokovanie odpredaja rodinného domu na ulici Osloboditeľov, súp. č. 24 s priľahlým 

pozemkom  

7. Prekovanie Návrhu VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v základnej škole, ktorej zriaďovateľom je Obec Olcnava  
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8. Prerokovanie Návrhu VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými  

odpadmi na území obce  

9. Dotácia pre FS Domkova  

10. Prerokovanie Návrhu rozpočtu Obce Olcnava na roky 2025-2027  

11. Jednoduché úpravy a vysporiadanie pozemkov  

12. Informácie starostu obce   

13. Interpelácie poslancov  

14. Pripomienky občanov  

15. Záver  

    

K bodu 1 Otvorenie   

Rokovanie 17. zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Jaroslav Salaj, starosta obce, 

ktorý privítal všetkých prítomných. Starosta obce predniesol program zasadnutia obecného 

zastupiteľstva a dal hlasovať. Obecné zastupiteľstvo program zasadnutia jednohlasne 

schvaľuje.   

Uznesením č. 17/2025/A/a) Obecné zastupiteľstvo obce Olcnava schvaľuje program 

zasadnutia obecného zastupiteľstva.   

  

Hlasovanie:   

Za: Adela Kyjovská, Vladimír Pavol, Marián Salaj, Mgr. Zuzana Štofanová, MPH, Marek 

Zahuranec, Roman Živčák   

Proti: 0   

Zdržal sa: 0    

Nehlasoval: 0   

  

Starosta obce vyzval prítomných na doplnenie programu - poslanci požiadali starostu obce              

o doplnenie bodov:  

-  Dotácia pre FS Domkova  

-      Čerpanie eurofondov  

a ich schválenie, ktoré budú zaradené do programu a zároveň navrhol zmenu poradia programu 

obecného zastupiteľstva v tomto znení:   

1. Otvorenie  

2. a) Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

b) kontrola plnenia uznesení  

3. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2024 a Správa o výsledku kontroly  1-2025  

4. Prerokovanie žiadosti o zabezpečenie poskytovania sociálnej služby  

5. Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie pre Futbalový klub Olcnava  

6. Prerokovanie odpredaja rodinného domu na ulici Osloboditeľov, súp. č. 24 s priľahlým 

pozemkom  

7. Prekovanie Návrhu VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v základnej škole, ktorej zriaďovateľom je Obec Olcnava  

8. Prerokovanie Návrhu VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými  

odpadmi na území obce  

9. Dotácia pre FS Domkova  

10. Prerokovanie Návrhu rozpočtu Obce Olcnava na roky 2025-2027  

11. Jednoduché úpravy a vysporiadanie pozemkov  
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12. Čerpanie eurofondov  

13. Informácie starostu obce   

14. Interpelácie poslancov  

15. Pripomienky občanov  

16. Záver  

  

Uznesením č. 17/2025/A/b) Obecné zastupiteľstvo obce Olcnava schvaľuje doplnenie 

programu zasadnutia obecného zastupiteľstva o body:   

- „Dotácia pre FS Domkova“,   

- „Čerpanie eurofondov“,  

    a zmenu poradia programu obecného zastupiteľstva v tomto znení:   

1. Otvorenie  

2. a) Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

b) kontrola plnenia uznesení  

3. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2024 a Správa o výsledku kontroly  1-2025  

4. Prerokovanie žiadosti o zabezpečenie poskytovania sociálnej služby  

5. Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie pre Futbalový klub Olcnava  

6. Prerokovanie odpredaja rodinného domu na ulici Osloboditeľov, súp. č. 24                               

s priľahlým pozemkom  

7. Prekovanie Návrhu VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej 

školskej dochádzky v základnej škole, ktorej zriaďovateľom je Obec Olcnava  

8. Prerokovanie Návrhu VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

stavebnými  odpadmi na území obce  

9. Dotácia pre FS Domkova  

10. Prerokovanie Návrhu rozpočtu Obce Olcnava na roky 2025-2027  

11. Jednoduché úpravy a vysporiadanie pozemkov  

12. Čerpanie eurofondov  

13. Informácie starostu obce   

14. Interpelácie poslancov  

15. Pripomienky občanov  

16. Záver  

  

Hlasovanie:   

Za: Adela Kyjovská, Vladimír Pavol, Marián Salaj, Mgr. Zuzana Štofanová, MPH, Marek 

Zahuranec, Roman Živčák   

Proti: 0   

Zdržal sa: 0    

Nehlasoval: 0   

  

K bodu 2a) Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice   

Starosta obce určil za overovateľov zápisnice: Roman Živčák a Mgr. Zuzana Štofanová, MPH 

a volí návrhovú komisiu v zložení: Vladimír Pavol a Marián Salaj.   

Uznesením č. 17/2025/B/a) Obecné zastupiteľstvo obce Olcnava volí návrhovú komisiu       

v zložení: Vladimír Pavol a Marián Salaj.   

Hlasovanie:   

Za: Adela Kyjovská, Vladimír Pavol, Marián Salaj, Mgr. Zuzana Štofanová, MPH, Marek 

Zahuranec, Roman Živčák   

Proti: 0   

Zdržal sa: 0   

Nehlasoval: 0   
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K bodu 2 b): Kontrola plnenia uznesení  

Starosta obce informoval obecné zastupiteľstvo, že uznesenia sa plnia priebežne.  

  

K bodu 3 Správa o kontrolnej činnosti za rok 2024 a Správa o výsledku kontroly 1-2025.   

Ing. František Stanislav oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so Správou o kontrolnej 

činnosti za rok 2024 a taktiež so Správou o výsledku kontroly 1-2025. Po prerokovaní obecné 

zastupiteľstvo zobralo na vedomie Správu o kontrolnej činnosti za rok 2024 a Správu o výsledku 

kontroly 1-2025.   

Uznesením č. 17/2025/C/a) Obecné zastupiteľstvo obce Olcnava berie na vedomie Správu 

o kontrolnej činnosti za rok 2024 a Správu o výsledku kontroly 1-2025.   

K bodu 4 Prerokovanie žiadosti o zabezpečenie poskytovania sociálnej služby.   

Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s podanou žiadosťou občianky 

obce v súvislosti s poskytnutím finančného príspevku zo strany obce, pre zabezpečenie 

sociálnej služby formou pobytového zariadenia pre seniorov. Starosta obce informoval 

prítomných poslancov obecného zastupiteľstva, že obec nemá v rozpočte na to vymedzené 

finančné prostriedky. Starosta obce otvoril diskusiu, v rámci ktorej, poslanci obecného 

zastupiteľstva žiadosť o poskytnutie finančného príspevku prerokovali, a vzhľadom na to,                 

že obec nemá finančné prostriedky, rozhodli, že žiadosti nemožno vyhovieť, čím poskytnutie 

finančného príspevku neschválili.     

Uznesením č. 17/2025/A/c) Obecné zastupiteľstvo obce Olcnava schvaľuje žiadosť                 

o zabezpečenie poskytovania sociálnej služby.    
  

Hlasovanie:   

Za: 0   

Proti: Adela Kyjovská, Vladimír Pavol, Marián Salaj, Mgr. Zuzana Štofanová, MPH, Marek 

Zahuranec, Roman Živčák  Zdržal sa: 0   

Nehlasoval: 0   

  

K bodu 5 Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie pre Futbalový klub Olcnava.   

Starosta obce privítal na zasadnutí obecného zastupiteľstva prezidentku Futbalového klubu 

Olcnava, Ing. Máriu Pollákovú. Následne starosta obce informoval poslancov obecného 

zastupiteľstva o žiadosti Futbalového klubu Olcnava o poskytnutie dotácie na rok 2025               

vo výške 13 800 €, ktorá bude použitá na financovanie nákladov spojených s pôsobením 

futbalových mužstiev Futbalového klubu Olcnava v krajskej a okresnej futbalovej súťaži,       

ako aj na financovanie nákladov spojených s pôsobením stolnotenisového oddielu a hokejového 

oddielu Bieli tigri. Starosta obce udelil slovo prezidentke futbalového klubu, Ing. Márii 

Pollákovej, ktorá oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva s výdavkami chodu 

futbalového klubu za rok 2024. Oboznámila ich so skutočnosťou, že zaviedli vstupné, ale oproti 

tomu klesla predajnosť tomboly a Futbalového spravodaja. Starosta obce otvoril diskusiu             

a po prerokovaní žiadosti obecné zastupiteľstvo uvedenú žiadosť prerokovalo a zobralo              

na vedomie.  

Uznesením č. 17/2025/C/b) Obecné zastupiteľstvo obce Olcnava berie na vedomie žiadosť 

o poskytnutie dotácie pre Futbalový klub Olcnava.  

  

  

  



   

5   

   

  

K bodu 6 Prerokovanie odpredaja rodinného domu na ulici Osloboditeľov, súp. č. 24            

s priľahlým pozemkom.   

Starosta obce oboznámil obecné zastupiteľstvo, že do termínu 31.01.2025 neboli na obecný 

úrad predložené žiadne ponuky na odkúpenie nehnuteľnosti – rodinný dom na ulici 

Osloboditeľov súp. č. 24 spolu s priľahlým pozemkom. Vzhľadom na to, že obchodná verejná 

súťaž je ukončená, starosta obce navrhol obecnému zastupiteľstvu vyhlásiť novú verejnú 

obchodnú súťaž na nehnuteľnosť - rodinný dom na ulici Osloboditeľov, súp. č. 24, s priľahlým 

pozemkom a prerokovať jej súťažné podmienky. Obecné zastupiteľstvo navrhlo znížiť sumu  

za predaj nehnuteľností na 60.000 €. Obecné zastupiteľstvo tiež navrhlo vložiť do súťažných 

podmienok  bod, a to:   

- v prípade následného predaja nehnuteľností do 5 rokov po prevode vlastníctva na úspešného 

uchádzača, je úspešný uchádzač povinný pred ďalším predajom získaných nehnuteľností 

osloviť Obec Olcnava, ktorá si uplatní prekúpne právo uhradením kúpnej sumy. 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní schválilo obchodnú verejnú súťaž a zverejnenie zámeru 

s podmienkami súťaže na odpredaj nehnuteľnosti rodinný dom na ulici Osloboditeľov, súp. č.  

24 s priľahlým pozemkom prostredníctvom úradnej tabule, webového sídla a inzerátu                     

s minimálnou kúpnou cenou 60.000 € a ukončením lehoty na predkladanie ponúk do 30.05.2025 

do 12:00 hod.  

  

Uznesením č. 17/2025/A/d) Obecné zastupiteľstvo v Olcnave schvaľuje obchodnú verejnú 

súťaž a zverejnenie zámeru s podmienkami súťaže na odpredaj nehnuteľnosti rodinný 

dom na ulici Osloboditeľov, súp. č. 24 s priľahlým pozemkom prostredníctvom úradnej 

tabule, webového sídla a inzerátu s minimálnou kúpnou cenou 60.000 € a ukončením 

lehoty predkladania ponúk do 30.05.2025 do 12:00 hod.   

  

Hlasovanie:   

Za: Adela Kyjovská, Vladimír Pavol, Marián Salaj, Mgr. Zuzana Štofanová, MPH, Marek 

Zahuranec, Roman Živčák   

Proti: 0   

Zdržal sa: 0   

Nehlasoval: 0   

   

K bodu 7 Prerokovanie Návrhu VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie 

povinnej školskej dochádzky v základnej škole, ktorej zriaďovateľom je Obec Olcnava.   

Starosta obce informoval poslancov obecného zastupiteľstva o zverejnení Návrhu VZN              

na úradnej tabuli, webovom sídle obce a na elektronickej úradnej tabuli prostredníctvom 

slovensko.sk. Návrh VZN zobrali poslanci obecného zastupiteľstva na vedomie a dohodli sa   

na jeho schválení na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva.  

Uznesením č. 17/2025/C/c) Obecné zastupiteľstvo obce Olcnava berie na vedomie Návrh 

VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky                   

v základnej škole, ktorej zriaďovateľom je Obec Olcnava.   

  

K bodu 8 Prerokovanie Návrhu VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi                           

a drobnými stavebnými  odpadmi na území obce.  

Starosta obce informoval poslancov obecného zastupiteľstva o zverejnení Návrhu VZN              

na úradnej tabuli, webovom sídle obce a na elektronickej úradnej tabuli prostredníctvom 
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slovensko.sk. Avšak Návrh VZN v čase trvania zasadnutia obecného zastupiteľstva nebolo 

možné schvaľovať z dôvodu neubehnutia zákonom stanovenej lehote, obecné zastupiteľstvo 

vzalo Návrh VZN na vedomie a dohodlo sa na jeho schválení na najbližšom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

  

Uznesením č. 17/2025/C/d) Obecné zastupiteľstvo obce Olcnava berie na vedomie Návrh 

VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými  odpadmi na území 

obce.  

  

K bodu 9 Dotácia pre FS Domkova   

Starosta obce vyzval poslankyňu Adelu Kyjovskú, aby predložila poslancom obecného 

zastupiteľstva žiadosť FS Domkova o poskytnutie dotácií na rok 2025. Poslankyňa Adela 

Kyjovská predstavila poslancom návrh na financovanie aktivít folklórneho súboru.                               

Ing. František Stanislav, hlavný kontrolór obce, upovedomil poslancov obecného 

zastupiteľstva,    že obec môže poskytnúť dotáciu iba organizácií, ktorá má priradené IČO. 

Keďže Folklórna skupina Domkova nemá pridelené IČO, poslanci obecného zastupiteľstva 

vzali žiadosť na vedomie.   

  

Uznesením č. 17/2025/C/e) Obecné zastupiteľstvo obce Olcnava berie na vedomie žiadosť 

FS Domkova.   

K bodu 10 Prerokovanie Návrhu rozpočtu Obce Olcnava na roky 2025 – 2027  

Starosta obce oboznámil obecné zastupiteľstvo s návrhom rozpočtu obce Olcnava na roky 2025 

– 2027. Obec začala rok 2025 v rozpočtovom provizóriu, nakoľko rozpočet na rok 2025 nebol 

schválený do 31.12.2024. Návrh rozpočtu obce Olcnava bol zostavený ako vyrovnaný. Starosta 

obce vyzval Mgr. Máriu Korfantovú, riaditeľku Základnej školy s materskou školou,                        

aby predstavila poslancom obecného zastupiteľstva návrh rozpočtu za organizáciu Základná 

škola s materskou školou. Mgr. Mária Korfantová informovala poslancov obecného 

zastupiteľstva so skutočnosťou, že od 01.01.2025 je materská škola financovaná zo štátneho 

rozpočtu podobne ako základná škola. Taktiež ich oboznámila, že školský klub detí je plne 

obsadený a v kuchyni sa varí aj pre cudzích stravníkov. Keďže sa dlhodobo nerobila údržba                  

v interiéri školy, preto by chceli tento rok vymaľovať steny a vymeniť gumenú podlahu.                    

Mgr. Mária Korfantová oboznámila poslancov, že v návrhu rozpočtu chýba 4520 € a zároveň 

navrhla, aby rozdiel bol vykrytý z finančných prostriedkov určených na Centrum voľného času. 

Následne starosta obce navrhol, aby sa prehodnotila cena obedu zamestnancov školy a poplatok 

v školskom klube detí. Starosta obce uviedol, že obec za posledných päť rokov dotovala           

nad rámec svojho aj ich rozpočtu sumou väčšou ako 60 000 eur z vlastných zdrojov, ktoré mali 

slúžiť na rozvoj obce, ale použili sa na dotáciu školy.  Taktiež oboznámil poslancov obecného 

zastupiteľstva s tým, že obec  pripravuje a bude hradiť 1 880 eur  za energetický audit k projektu 

školy na zateplenie Základnej školy s materskou školou. Mgr. Mária Korfantová navrhla,          

aby sa cena obedu a poplatku za školský klub detí nezvyšovala, aby to neviedlo k zníženiu počtu 

stravníkov a detí navštevujúcich školských klub detí. Poslanci obecného zastupiteľstva navrhli,  

aby sa začal vyberať poplatok 100 € mesačne od apríla 2025 za využívanie posilňovne v budove 

Základnej školy s materskou školou, čím by pomohli škole s výdavkami za energie a zostatok 

rozdielu by zobrali z navrhnutej sumy na údržbu školy.  

Ďalej oboznámila ich s tým, že od nového školského roka Základná škola s materskou školou 

prechádza na cyklové vzdelávanie 1. aj 2. cyklu. Z tohto dôvodu riaditeľka školy Mgr. Mária  
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Korfantová požiadala, aby sa na potrebnú triedu využili priestory knižnice a knižnica                        

sa z budovy školy vysťahovala. Riaditeľka školy chce využívať priestory knižnice                        

ako počítačovú triedu, triedu s on-line výučbou a taktiež ako triedu pre výučbu žiakov                    

so špeciálnymi potrebami, v ktorej by sa podľa rozvrhu hodín sa týždenne žiaci vzdelávali                  

v rozsahu minimálne dvoch vyučovacích hodín, t. j. minimálne 90 minút týždenne. Následne 

riaditeľka školy navrhla aj možnosť, aby obec za umiestnenie knižnice v budove školy platila 

nájom za využívanie priestorov školy. Poslanci obecného zastupiteľstva si vyžiadali                              

od pracovníčky knižnice údaje o počte aktívnych používateľov a výpožičiek za rok 2024. 

Starosta obce navrhol, aby sa do školy miesto starších počítačov zakúpili tablety, ktoré by mohli 

byť umiestnené v skrini jednotlivých triedach, nakoľko škola má informatiku 90 minút 

týždenne. Poslanec Roman Živčák navrhol, aby obecné zastupiteľstvo otázku riešenia 

priestorov knižnice a triedy pre piaty ročník riešilo dodatočne.  

K bodu 11 Jednoduché úpravy a vysporiadanie pozemkov  

Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva o stretnutím s poverenou 

pracovníčkou Úradu vlády Slovenskej republiky, ktorá predstavila starostovi obce možnosti 

vysporiadania pozemkov pod obydliami marginalizovanej komunity. Keďže obydlia 

marginalizovanej komunity sú postavené na pozemkoch Urbárskej spoločnosti Olcnava, 

pozemkové spoločenstvo, poslanci obecného zastupiteľstva navrhli, aby pracovníčka Úradu 

vlády Slovenskej republiky oslovila s touto témou priamo Urbársku spoločnosť Olcnava, 

pozemkové spoločenstvo.  

Uznesením č. 17/2025/A/e) Obecné zastupiteľstvo obce Olcnava schvaľuje prerokovanie 

otázky vysporiadania pozemkov pod obydliami marginalizovanej komunity s Urbárskou 

spoločnosťou Olcnava, pozemkové spoločenstvo.   

  

Hlasovanie:   

Za: Adela Kyjovská, Vladimír Pavol, Marián Salaj, Mgr. Zuzana Štofanová, MPH, Marek 

Zahuranec, Roman Živčák   

Proti: 0   

Zdržal sa: 0    

Nehlasoval: 0   

 

K bodu 12 Čerpanie eurofondov  

Starosta obce vyzval Mgr. Zuzanu Štofanovú, MPH, aby oboznámila poslancov obecného 

zastupiteľstva s aktuálnymi výzvami na poskytnutie dotácie a možnosťami ich sledovania.  

Poslanci obecného zastupiteľstva výzvy prerokovali. Obecné zastupiteľstvo zobralo                     

na vedomie výzvy na poskytnutie dotácií.  

  

Uznesením č. 17/2025/C/f) Obecné zastupiteľstvo obce Olcnava berie na vedomie výzvy  

na poskytnutie dotácií.  

  

K bodu 13 Informácie starostu obce  

Starosta obce informoval poslancov obecného zastupiteľstva o jednotlivých bodoch:  

- mostík v Palenčárni – v mesiaci apríl by Košický samosprávny kraj mal začať                                       

s rekonštrukciou,  
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- zníženie rýchlosti v časti Palenčáreň – obec zaslala žiadosť o zníženie rýchlosti  na Okresné 

riaditeľstvo Policajného zboru, Dopravný inšpektorát v SNV,  

- lavička v Palenčárni - Marek Zahurac sa navrhol, že lavičku osadí,  

- zberný dvor – po rokovaní s vedúcim Okresného úradu, odbor životného prostredia bola 

žiadosť o realizáciu zberného dvora v Kamennej zamietnutá s odôvodnením, že sa nachádza 

v záplavovom pásme,  

- budovanie cyklotrasy – žiadosť podaná na Slovenský pozemkový fond v súvislosti                            

s vybudovaním cyklotrasy (vysporiadať pozemky a zamerať geodetom),  

- kamerový systém – návrh premiestniť kamery z budovy Základnej školy s materskou školou 

na stĺp pri hokejovom ihrisku a na stĺp v blízkosti vstupu do areálu školy pri parkovisku             

a v prípade dokúpenia nových kamier osloviť Tomáša Rybára,  

- rekonštrukcia obecného parku – žiadosť o dotáciu 15 000 € bola  odoslaná na ministerstvo 

financií SR,  

- zapojenie sa do  projektu miestnych kompostérov v celkovej sume cca 20 000 €,  

- výsadba stromčeka – poslanec Marek Zahuranec vyberie stromček určený na výsadbu     

pred farskú budovu na ul. Osloboditeľov,  

- cesta okolo firmy A.G.E.S. s. r. o. – bude oslovený geodet na zamerania cesty okolo potoka,   

- návrh pracovného miesta v súvislosti s dotáciami – poslanci navrhli zriadiť pracovné miesto, 

ktorého pracovník by mal na starosti vyhľadávanie výziev na poskytnutie dotácií obci, avšak 

je potrebné nájsť konkrétnu osobu,  

- náradie na cintorín – návrh poslankyne Adely Kyjovskej zriadiť na cintoríne ukladacie 

miesto na náradie v blízkosti studne,  

- bezbariérový vstup do spodnej časti kostolného dvora sa plánuje v najbližších týždňoch,   

- šatne v KD – poslankyňa Adela Kyjovská navrhla v priestoroch KD pre potreby 

účinkujúcich, návštevníkov a iných zriadiť šatne, prípadne ukladací priestor  

- poslanci navrhli, aby sa vybudovali schody na poschodie, Vladimír Pavol navrhol  zakúpiť 

zástenu do zadnej časti sály.  

Ďalej starosta obce informoval poslancov o potrebách  odkúpenia pozemkov od občanov 

obce na realizáciu miestnych komunikácií a zámerových projektov obce:  

- pokračovanie vysporiadania miestnych komunikácií a  cesty na Domkovu cca 12 000 €,  

- riešenie podielu v Lendrišskom pasienkovom spoločenstve cca 10 000 €, - vysporiadanie 

časti chodníku a cintorína  v okolí kostola cca 3000 €.   

  

Uznesením č. 17/2025/C/g) Obecné zastupiteľstvo obce Olcnava berie na vedomie 

informácie starostu obce.  

  

K bodu 14 Interpelácie poslancov obecného zastupiteľstva  poslanec 

obecného zastupiteľstva Vladimír Pavol   

• informoval sa o možnosti úpravy cesty, prípadne výstavby chodníka v blízkosti vstupu 

na miestny cintorín, na čo starosta obce odpovedal, že sa to bude upravovať po realizácií 

kanalizácie v tejto časti.  

  

poslanec obecného zastupiteľstva Marek Zahuranec   

• informoval poslancov obecného zastupiteľstva o umiestnení fotopascí na ul. Hornádska 

pri rodinných domoch č. 27 a 58.   
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• požiadal starostu obce, aby sa pri údržbe ciest v zimnom období používal kamene 

menších rozmerov.  

poslanec obecného zastupiteľstva Roman Živčák   

• oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s problémom so správaním sa osôb 

marginalizovanej komunity zdržiavajúcej sa v lokalite Kamenná. Vyzval predsedu 

Urbárskej spoločnosti Olcnava, pozemkové spoločenstvo, o riešenie tohto problému          

z dôvodu, že rodinný dom v lokalite Kamenná je v ich vlastníctve.  

• znížiť rýchlosť pri Základnej škole s materskou školou na 30 km/hodinu.  

• žiadal o výrub starších stromov v areáli Základnej škole s materskou školou z dôvodu 

ich ohrozovania na zdraví a životoch jej návštevníkov.   

poslankyňa obecného zastupiteľstva Adela Kyjovská  

• žiadala o výrub vyschnutých stromov v miestnom parku.  

  

K bodu 15 Pripomienky občanov  

Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva, že pripomienky občanom neboli 

podané žiadne.  

  

K bodu 16 Záver   

Starosta obce poďakoval všetkým za účasť a ukončil 17. zasadnutie Obecného zastupiteľstva 

obce Olcnava, ktoré sa ukončilo o 21:45 hod.   

   

V Olcnave, dňa 24.3.2025   

 Zapísala: Mgr. Mária Sedláková            .............................................   

   

Overovatelia zápisnice   

   

 Roman Živčák                   .............................................   

   

 Mgr. Zuzana Štofanová, MPH                             .............................................  

    

  

Jaroslav Salaj               

starosta obce   


